
                                                   Z á p i s n i c a 

                              zo zasadnutia OZ zo dňa 26.06.2017

Program:

1. Otvorenie
2. Kontrola uznesenia z posledného zasadnutia OZ zo dňa 28.04.2017
3. Schválenie záverečného účtu obce a rozpočtového hospodárenia za rok 

2016
4. Správa hlavného kontrolóra k záverečnému účtu a rozpočtovému 

hospodáreniu za rok 2016
5. Správa nezávislého audítora obecnému zastupiteľstvu o overení
6. Výročná správa za rok 2016 do RISSAMu
7. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II.polrok 

2017
8. Zhodnotenie majetku obce za rok 2016
9. Čerpanie rozpočtu za 1-3/2017
10.Rôzne
11.Návrh na uznesenie
12.Ukončenie

Zápisnicu podpísal: Dušan Menich, starosta obce    ------------------------------

Návrhová komisia: p. Ivan Žilla                                   ....................................

                                   p. Peter Baroš                               ....................................

Overovatelia zápisnice: p. Ivan Žilla                           ....................................

                                            p. Peter Baroš                     ....................................

Zápisnicu zapísala: Alžbeta Kopčoková                    .....................................

Na úradnej tabuli obce vyvesené: 27.06.2017

www.obecrudno.sk

Z úradnej tabule zvesené:____________________

http://www.obecrudno.sk/


K bodu 1/  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Dušan Menich. Privítal 
prítomných poslancov a hostí.. Následne oboznámil s návrhom programu rokovania 
obecného zastupiteľstva, spýtal sa či má niekto doplňujúci návrh k programu rokovania. 
Kedže nemal nikto doplňujúci návrh dal za program hlasovať.

Za program hlasovali poslanci nasledovne:

Za: p. Ján Páleš

       p. Ivan Žilla

      p. Andrej Kubík

      p. Peter Baroš

Určil návrhovú komisiu aj overovateľov zápisnice: p. Ivan Žilla

                                                                                          p. Peter Baroš

K bodu 2/

Kontrolu uznesenia z posledného zasadnutia OZ predložil p. Ján Páleš, skonštatoval že 
uznesenie bolo splnené

K bodu 3/

Záverečný účet obce a rozpočtové hospodárenie za rok 2016 bolo zverejnené na úradnej 
tabuli obce od 05.06.2017 do 22.06.2017 aj na www:obecrudno.sk  pred rokovaním 
obecného zastupiteľstva, ktorý  predložila obecnému zastupiteľstvu na schválenie 
pracovníčka OcÚ p. Alžbeta Kopčoková . /viď príloha zápisnice /

K bodu 4/

Ing. Anna Rakšániová podala správu OZ k záverečnému účtu a rozpočtovému hospodáreniu 
za rok 2016. /viď príloha zápisnice /

K bodu 5/

Starosta informoval poslancov, že 23.06.2017 bol vykonaný audit účtovnej závierky za rok 
2016 Ing. Jozef Adamkovič, štatutárny audítor, Licencia číslo 491, Topoľčany. Skonštatoval zo 
správy audítora, že obec Rudno konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových 
pravidlách.

K bodu 6/

Výročnú správu do RISSAMu predložila pracovníčka obce p. Alžbeta Kopčoková /viď príloha 
zápisnice /



K bodu 7/

Hlavný kontrolór obce Ing. Anna Rakšániová predložila obecnému zastupiteľstvu Plán 
kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2017

K bodu 8/

Pracovníčka obecného úradu predložila OZ zhodnotenie majetku obce za rok 2016. Obec 
previedla v roku 2016 stavebné práce na budove Komunitného centra finančné prostriedky 
z vlastných zdrojov vo výške 20 365,52 EUR z toho 17 798,41 z rezervného fondu obce 
a 2 567,11 EUR z bežných príjmov obce

K bodu 9/

Ing. Anna Rakšániová predložila obecnému zastupiteľstvu čerpanie rozpočtu za mesiace 
január, február, marec 2017

K bodu 10/

Starosta informoval poslancov o výmene ističov na verejnom osvetlení a kultúrnom dome, 
dali sa znížiť ističe lebo sa veľa platí za hodiny. Od SSE máme povolenie na odblombovanie  
hodín do 03.07.2017, práce prevedie p. Miazdra

Ing. Vladimír Klein dal podnet na obecný úrad, že PD Turiec robí oplotenie bez povolenia, že 
si nesplnili oznamovaciu povinnosť. On je väščinový spoluvlastník pozemkov  a je problém 
dohodnúť sa s PD Turiec Dubové , kedysi cesta bola cez družstevný dvor. Riešilo sa to na 
mieste ale k dohode nedošlo, tak to bude riešiť špeciálny stavebný úrad p. Vaclavík. Dňa 
27.06.2017 bude obhliadka so zúčastnenými stranami a ďalej sa uvidí ako sa dohodnú PD 
Turiec Dubové s pánom Vladimírom Kleinom. Starosta informoval, že problém s kosením 
pretrváva nakoľko starosta ide na operáciu  a bude dlhodobo práceneschopný, požiadal 
poslancov aby boli nápomocný pracovníčke obecného úradu, môže nastať nejáka situácia 
napríklad   ohrozenie živelnou pohromou, povodeň zo silnej búrky. Starosta bol upozornený  
na zosuv panelov koryte potoka pred Zaťkovským a Kleinom od pána Páleša a požiadal, aby 
obecný úrad vyzval listom Povodie Váhu o nápravu.

Počas rokovania obecného zastupiteľstva prišiel na zasadnutie p. Gustáv Kováčik, ktorý sa 
hneď zapojil do diskusie, keď sa predkladal záverečný účet obce a rozpočtové hospodárenie 
za rok 2016, hneď ho spochybnil. Nato ho starosta upozornil, hoc prišiel neskoršie na 
zasadnutie, on ako občan môže sledovať priebeh zasadnutia a nie zasahovať a spochybňovať 
záverečný účet  obce ohľadom daní z nehnuteľností. Starosta obce mu vysvetlil, že daň za 
lesné pozemky platí za občanov Urbárska obec Rudno- Pozemkové spoločenstvo, pokiaľ ich 
nemá v súkromnom vlastníctve. Aj k ďalším bodom sa zapájal do diskusie, ale bol opäť 
upozornený starostom , že môže až v bode rôznom, ak má nejáku požiadavku a tak mu dal 
starosta priestor. p. Kováčik mal toho veľa čo chcel riešiť na obecnom zastupiteľstve to bola 
len jedna tisícina problémov s jeho majetkovo právne vysporiadanie v rámci ROEP/ Register 
obnovy evidencie pozemkov / v roku 2014 odmietol riešiť so správou katastra Turčianske 
Teplice a spoluvlastníkmi určitých dotknutých pozemkov, zjednodušene chce to riešiť 
s obecným úradom. Sústavne napáda starostu a pracovníčku obecného úradu. Tieto 



problémy musí riešiť so Správou katastra Turčianske Teplice a nie s obcou, ale on si to nedá 
vysvetliť, nikomu neverí, vyhráža sa a uráža. Nakoniec bol starosta nútený zobrať mu slovo , 
nakoľko aj zastupiteľstvo bolo z jeho konania prekvapené a ešte sa pokračovalo v ďalších 
bodoch rokovania obecného zastupiteľstva.

K bodu 11/

Návrh na uznesenie predložil p. Ivan Žilla

K bodu 12/

Po vyčerpaní bodov programu starosta poďakoval za účasť prítomným a zasadnutie ukončil.


